

Petroleum Ports Authority

هيئة الموانئ البترولية

Circular No. 3 / 2020

May 4th, 2020

تعميم رقم 3 / 2020
4 مايو 2020

**Adjustment of VAT on Port & Service
Charges**

**تعديل قيمة الضريبة المضافة على رسوم الموانئ
والخدمات**

Further to our Circular 1/2018 dated 30/01/2018, please be noted that a revision has been conducted of the Value Added Tax (VAT) Classification on the Port and Service Charges, as listed in the Petroleum Port Regulations Article 3.2, and it has been resolved that;

إلحاقاً بالتعميم رقم 1/2018، بتاريخ 30/01/2018، نود الافادة بأنه قد تمت مراجعة وتحديث قيمة الضريبة المضافة على رسوم الموانئ والخدمات المدرجة تحت البند رقم 3.2، من لوائح الموانئ البترولية، وقد تقرر ما يلي؛

The VAT classification for some of the Port and Service Charges are to be amended from the "5%" standard rate to "0%" zero-rate.

يتم تعديل قيمة الضريبة المضافة على بعض رسوم الموانئ والخدمات بتخفيضها من القيمة المعلنة "5%" إلى قيمة صفرية "0%".

The revised list of VAT Classification, as attached to this circular, will be applied effective 1st May 2020.

هذا وسوف يتم تطبيق هذا التعديل، طبقاً للقائمة المرفقة بهذا التعميم، اعتباراً من الأول من مايو 2020.

جاسم أحمد الخميري
Jasim Ahmed Al Khamiri
Senior Vice President, Petroleum Ports Authority